
 
 

 
 
Mitt navn er Janne Seldal.  
Jeg er 47 år og bor sammen med barn og hunder i Stavanger. 
Dette er mitt 5 år i styret, 2 år som styremedlem, 2 år som leder og nå vara. 
 
Så lenge jeg kan huske har jeg alltid hatt stor interesse for dyr og har hatt både hund, katt, 
hest og flere typer gnagere.  
Jeg er utdannet agronom og jobber på dyreklinikk i 100 % stilling som dyrlegeassistent. En 
veldig kjekk og lærerik jobb der jeg trives godt. 
 
Jeg fikk min første hund da jeg var 15 år, en irsk setter. En fantastisk rase som jeg hadde i 
23 år, totalt 4 stk. Drev mye med lydighet og konkurranse og deltok på flere kurs, deriblant 
hundeskolen i regi av Turid Rugaas.  
 
Da vi mistet den siste setteren ønsket jeg å finne en mindre rase, men med tilsvarende 
aktivitetsnivå og personlighet. Valget ble Boston Terrier. 
 
Den første kjøpte jeg av Marian Hansen, Kennel Black Indian i 2016. 
Jeg falt umiddelbart pladask for rasen og visste med én gang at jeg kom til å skaffe flere. 
India og Isak kom fra Marit Sunde, Bogerudmyra, og etterhvert kjøpte jeg fra Serbia, 
Ungarn og USA. 
 
Jeg begynte å delta på utstillinger og møtte mange kjekke mennesker. 
 
I 2018 fikk jeg godkjent kennelnavnet mitt, Kennel Jerntoppen.  
Året etterpå fikk jeg mitt første kull, 5 nydelige valper. 
 
Fra A- kullet beholdt jeg én tispe, Aurora. Hun har gjort det bra på utstilling og har oppnådd 
flere titler. 
Og slik har det fortsatt, med både flere kull og utstillinger. Idag har jeg 7 voksne Boston 
som bor fast hjemme og 2 som bor hos min bror. Noen bor også hos fôrverter i nærheten.  
 
Livet med hund og oppdrett er rett og slett blitt en livsstil som jeg elsker.  


